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Protokół nr XVII/2011 

z przebiegu obrad XVII Sesji Rady Gminy 

odbytym w dniu 29 grudnia 2011r. 

 

Stan Rady Gminy 15 radnych, w Sesji udział wzięło 14 radnych. 

Ponadto w Sesji udział wzięli goście zaproszeni: 

1. Zbigniew Barski   Wójt Gminy 

2. Anna Kowaluk   Skarbnik Gminy 

3. Ireneusz Solecki   Kierownik Referatu UG 

4. Bogusława Tulimowska  Kierownik Referatu 

5. Aldona Robowska   Kierownik Referatu 

6. Joanna Nesterowicz   Inspektor UG 

7 Oleg Sanocki   Redaktor wiadomości Gubińskich 

8. Aniela Nesterowicz   Sołtys 

9. Agnieszka Jurkowska    Sołtys 

10. Edyta Puchałko      Sołtys 

11. Edyta Zajkowska    Sołtys 

12. Rafał Janik   Sołtys 

13. Henryk Gawron   Sołtys 

14. Mieczysław Wolak  Sołtys 

15.Wiesław Hajnas   Sołtys 

16. Małgorzata Łuszczyńska   Sołtys 

17. Adam Loret    Sołtys 

18. Urszula Peron   Sołtys 

 

Stan Rady Gminy to 15stu radnych, obecnych 14 radnych sprawia, Ŝe Sesja Rady Gminy jest 

prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń.  

Obecność na Sesji dokumentują listy obecności radnych i gości, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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Do punktu 1: 

Otwarcie i przyjęcie porządku  obrad XVII  Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło otworzył XVII Sesję Rady Gminy o godz. 

11.00. Stan Radnych 15 obecnych 14. Sesja Rady Gminy jest prawomocna do podejmowania 

wszelkich uchwał, decyzji i ustaleń. Przewodniczący Rady Gminy przywitał radnych, Wójta, 

pracowników Urzędu i zaproszonych gości. Poinformował, Ŝe Sesja Rady Gminy jest 

nagrywana, następnie przedstawił porządek obrad, wprowadzając punkt 12 dotyczący 

rozpatrzenia i przyjęcia projektu uchwały w sprawie  wprowadzenia zmian w budŜecie gminy 

na 2011 rok. 

 

Do punktu 2: 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  radnych. 

Wójt Gminy Zbigniew Barski usprawiedliwił nieobecnego Kierownika Referatu Urzędu 

Gminy Jerzego Kwaśnego i odpowiedział na interpelację radnego Edwarda Szafrańskiego, 

która dotyczyła naprawy drogi w rejonie przejazdu kolejowego na drodze łączącej Wałowice 

z m. Dzikowo, informując, Ŝe w tym roku nie jest to moŜliwe z braku środków w budŜecie, 

druga interpelacja dotyczyła zawieszenia kursu autobusu na trasie Gubin – Kosarzy –

Chlebowo - Drzeńsk Wielki – Gubin, informując, iŜ są prowadzone rozmowy w tym  temacie. 

Do punktu 3: 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Stanisław Fudyma – złoŜył podziękowania dla Wójta Gminy Zbigniewa Barskiego 

za naprawienie drogi bitumicznej w miejscowości Gubinek. 

 

Do punktu 4: 

Informacja Wójta o działania w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Zbigniew Barski przedstawił działania w okresie miedzysesyjnym. 

1. Udział w spotkaniu Wigilijnym dla seniorów z gminy Gubin organizowanym przez 

OPS 

2. Udział w naradzie z Sołtysami 

3. Otwarcie Orlika w Chlebowie 



3 

 

4. Spotkanie z władzami firmy PWE Gubin 

5. Podpisanie umowy ze Starostą Powiatu Krośnieńskiego o przekazaniu na rzecz gminy 

budynku mieszkalnego po byłej straŜnicy WOP w Strzegowie 

6. Spotkanie z właścicielem firmy Frutctofresch w Czarnowicach  

7. Udział we wspólnej  sesji Rady Gminy i Rady Miasta poświęconej sprawie likwidacji 

szpitala  

w Gubinie  

8. Przeprowadzenie wyborów uzupełniających do Rady Sołeckiej we wsi Gębice 

9. Otwarcie wyremontowanego Centrum Spotkań Polsko-Niemieckich w Markosicach 

10. Sprawozdanie z działalności za 2010 

 

O godzinie 11.20 Radny Leszek Tomaszewicz opuścił posiedzenie obrad Sesji Rady Gminy. 

Do punktu 5: 

Przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych Radnych. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło odczytał nieprawidłowości wynikające ze 

złoŜonych oświadczeń majątkowych radnych które wynikały z przeprowadzonej analizy przez 

Urząd Skarbowy w Krośnie Odrzańskim. 

Do punktu 6. 

Przedstawienie sprawozdania z odbycia kontroli Ośrodka Pomocy Społecznej przez 

Komisję Rewizyjną Rady Gminy Gubin. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Eret – przedstawił sprawozdanie z odbycia 

Kontroli  Ośrodka Pomocy Społecznej, informując o braku nieprawidłowości wynikających z 

kontroli. Poinformował równieŜ o dostępie do protokołu z odbycia kontroli w Biurze Rady 

Urzędu Gminy Gubin. 

Do punktu 7. 
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Przedstawienie i rozpatrzenie apelu Radnych Rady Powiatu śarskiego w sprawie 

budowy lądowiska przy Szpitalnym Oddziale Ratunkowym 105 – go Szpitala 

Wojskowego z Przychodnią SP ZOZ w śarach. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło – przedstawił i odczytał apel Radnych Rady 

Powiatu śarskiego w sprawie budowy lądowiska przy Szpitalnym Oddziale Ratunkowym   

105 – go Szpitala Wojskowego z Przychodnią SP ZOZ w śarach. Po czym skierował apel do 

Komisji Rady Gminy. 

Do punktu 8.  

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu  uchwały w sprawie ustalenia stawek zwrotu kosztów 
podróŜy słuŜbowej Radnego Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło przedstawił i odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia stawek zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowej Radnego Rady Gminy, następnie poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, który został przyjęty 13 głosami za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu 9. 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ofiar przemocy w rodzinie w gminie Gubin. 
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło przedstawił i odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ofiar przemocy w 

rodzinie w gminie Gubin, następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie, który został 

przyjęty 13 głosami za, tj. jednogłośnie. 

 

Do punktu 10: 
 
Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie wydatków budŜetowych gminy, 
które w roku 2011 nie wygasają z upływem roku budŜetowego. 
 
Skarbnik Gminy Anna Kowaluk przedstawiła i odczytała projekt uchwały w sprawie 
wydatków budŜetowych gminy, które w roku 2011 nie wygasają z upływem roku 
budŜetowego. 
Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał projekt uchwały pod głosowanie, który 
został przyjęty 13 głosami za, tj. jednogłośnie. 
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Do punktu 11: 
 
Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta do 
celów wymiaru podatku rolnego. 
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło przedstawił i odczytał projekt uchwały w sprawie 

obniŜenia ceny skupu Ŝyta do celów wymiaru podatku rolnego. 

 Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Remigiusz Darmach 

zgłosił poprawkę do projektu uchwały ustalając stawkę 60 zł za 1q Ŝyta. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał poprawkę pod głosowanie, poprawka do 

projektu uchwały została przyjęta 13 głosami za, tj. jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał projekt uchwały pod głosowanie, który 

został przyjęty 13 głosami za, tj. jednogłośnie. 

 

Do punktu 12: 
 
Rozpatrzenie i przyjecie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie 
gminy na 2011r. 
 
Skarbnik Gminy Anna Kowaluk przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budŜecie gminy na 2011r. 

 Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał projekt uchwały pod głosowanie, który 

został przyjęty 13 za, tj. jednogłośnie. 

 

Do punktu 13. 

Przyjęcie protokołu z odbycia XV  Sesji Rady Gminy i XVI nadzwyczajnej Sesji Rady 

Gminy. 

Radny Senior Stefan Turowski zgłosił przyjęcie protokołów  bez odczytywania. 

Protokół z XV Sesji Rady Gminy został przyjęty 13 za, tj. jednogłośnie. 

Protokół z XVI nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy został przyjęty 13 za, tj jednogłośnie. 

 

Do punktu 14. 

Sprawy róŜne, wolne wnioski. 

W punkcie tym nikt nie zgłosił wolnych wniosków. 
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Do punktu 15. 

Zakończenie posiedzenia Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło zakończył obrady Sesji Rady Gminy o godzinie 

12.15. 

 

AN 

Protokołował        Przewodniczący 

 

 

 

 


